
Емануел Жиофре: Јако је важно да са предстојећег састанка у Охриду дођу добре вести. Ту има и ургентности због тога што постоје многе капиталне инвестиције које су важне за развој Србије
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Шеф делегације ЕУ у Србији Емануел Жиофре изјавио је да је Београд пред историјском
приликом да се направи помак у нормализацији ондноса са Приштином.

  

  

Емануел Жиофре је за Танјуг, рекао да ту има и ургентности због тога што постоје многе
капиталне инвестиције које су важне за развој земље.

  

Према његовим речима јако је важно да са састанка, који ће се одржати 18. марта на
Охриду, дођу добре вести.

  

"Ми морамо да створимо вештачки рок, али и да разумемо хитност коју имамо. Мислим да
је Мирослав Лајчак јасно рекао да је потребна имплементација Европског предлога",
рекао је Жиофре.
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На питање шта ће се десити ако се ништа не промени, Жиофре је рекао да сматра да би
тиме била пропуштена велика прилика као и пуно економских могућности да се повећају
инвестиције и људски капитал, али и да се побољша живот обичних људи.

  

"Ово је ризик који морамо да избегнемо, морамо да пробамо да кренемо напред. Ово није
тренутак када треба да одлажемо било шта, већ је ово време да се доносе одлуке",
рекао је Жиофре.

  

(Танјуг)
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